
Preziosi: Roma złożyła lepszą ofertę, ale Inter był pierwszy
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Pierwsza przegrana bitwa transferowa za nami: Walter Sabatini próbował

sprowadzić Rodrigo Palacio, choć szybszy z ofertą był Inter Mediolan. O

kulisach transferu Rodrigo Palacio do Mediolanu mówił w wywiadzie dla 

Radio Mana Sport prezydent Genoi, Enrico Preziosi.

 

- Zrobiłem wszystko, aby zatrzymać Palacio. Spędził z nami trzy wspaniałe lata, dał

z siebie wszystko z technicznej i ludzkiej strony. Inter nie wie jaki zrobił interes.

Pozyskałem w styczniu Gilardino właśnie po to, aby stworzył wielki atak z Palacio,

jednak potem stało się to, co się stało. W Novarze został opluty i tak jak inni gracze

poprosił o sprzedaż, co spełniłem.

Palacio i Roma?

- Roma złożyła lepszą ofertę od Interu o dwa miliony, jednak trzy godziny wcześniej

uścisnąłem rękę z Morattim.

 

Merkel i Granquist w Romie?

- Nie ma żadnych negocjacji.

 

Preziosi mówi też o przyszłym trenerze Romy:

- Sabatini jest dobrym dyrektorem i wielkim człowiekiem. Z tego co widziałem,

myślę, ze Montella może być właściwym trenerem dla Romy. Zeman potrzebuje

drużyny, która będzie przystosowana do jego sposobu gry. Luis Enrique jest

świetnym trenerem, ale nie otrzymał niezbędnego czasu. Bardzo mi się podoba.
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